

卫理公会以萨迦守望者 18-24/08/2022

八月第三个星期的祷告事项

一、家庭

1. 为着基督徒父母成为孩子的榜样，教导孩子敬畏上帝、顺服上帝的生命来祷告。在繁忙的时代中间，父母要抓住教导孩子的权柄，而不是把他们交给世界去接受不合乎圣经价值观的教训，而是建立孩子拥有属灵的价值观念来看世界。(箴言 1: 7-8 敬畏耶和华是知识的开端，但愚昧人藐视智慧和教训。我儿，要听从你父亲的教训，不可离弃你母亲的训诲。)

2. 为着儿女们也要懂得关心父母，抽出时间与父母亲近来祷告。学业、工作和生活的忙碌不应该成为孩子不能亲近父母为理由。儿女要懂得孝敬父母，蒙神赐福，成为蒙恩的儿女。(出埃及记 20: 12 要孝敬父母，使你在耶和华你的上帝赐给你的地上得享长寿。)

二、教会

1. 为着教会的敬拜风气要庄重祷告，求主赐给所有敬拜者、会友们都有正确的敬拜上帝的心态。圣徒聚会中杜绝玩电话、说话和作出分心的事情，而是虔诚与敬畏来敬拜上帝，将心归主。(传道书 5: 1-2 你到上帝的殿，脚步要谨慎；近前聆听，胜于愚昧人献祭，因为他们不知道所作的是恶的。在上帝的面前不可冒失开口，心急发言，因为上帝在天上，你在地上，所以你的言语要寡少。)

2. 为着教会的教师、学生们祷告，求主赐给教导者有智慧引导学生的思想，帮助他们真理产生兴趣、有更深入地探讨。不但如此，作为教师要不断地在真理上深入认识，成为那学生可以效法的榜样，影响学生的生命。(路加福音 2: 46-47 过了三天，才发现他(耶稣)在圣殿里，坐在教师中间，一面听，一面问。所有听见他的人，都希奇他的聪明和应对。)

三、国家

1. 目前我国面对 LCS 战舰国防合约的丑闻，求主促使我国的相关单位，以透明、正直的方式来处理这个事件，并且让案件得以处理，使我国恢复廉洁的形象。

<https://www.sinchew.com.my/20220816/lcs%E6%88%98%E6%96%97%E8%88%B0%E4%B8%91%E9%97%BB%E7%AC%AC%E4%B8%80%E6%8E%A7%EF%BC%81-3%E6%8E%A7%E7%8A%B6%E5%85%A8%E4%B8%8D%E8%AE%A4%E7%BD%AA-%E5%89%8D%E6%B5%B7%E5%86%9B%E9%A6%96%E9%95%BF50%E4%B8%87/>

2. 为着“大马一家”的口号能够化为真正人民的生活精神，在这个多元种族、文化的环境中，民族之间都活出和谐的生活，并且让全马打造一家人的形象和关系。

<https://www.youtube.com/watch?v=inyEcLwHn4E>

四、世界

1. 为着在南非发生的集体性侵事件祷告，求主的公义激发当地人的公义之心，对这邪恶的行为产生醒觉，撻伐这种的罪行。同时，求主的慈爱临到这些政府单位，照顾这些被性侵的姐妹，同时透过教育的管道不断地灌输正确的思想，让这些罪行不断地减少。

<https://www.youtube.com/watch?v=dc7u6nZCKMU>

2.韩国首尔在上周发生了严重的豪雨，导致了人命伤亡，财物损失的情况发生。这情况也让社会关注了“半地下室”的住户状况，遇到倾盆大雨也会引发安全问题，更是引动了贫富悬殊的经济状况。求主引领韩国政府和有关当局有智慧的处理这些问题，更是安慰那些在灾难中失去亲人的人民。

<https://www.youtube.com/watch?v=LTAzSHPDpug>

Issachar Watchmen Methodist 18-24/08/2022

Prayer Items for 3rd week of August

I. Family

- Pray for Christian parents to be role models for their children, teaching their children to fear God and obey God. Despite busy schedules, parents need to seize the authority to teach their children, not to hand them over to be taught worldly unbiblical values, but to establish their spiritual values against the world. (Proverbs 1:7-8 The fear of the Lord is the beginning of knowledge, but fools despise wisdom and teaching. My son, obey the teaching of your father, and do not forsake the teaching of your mother.)

- For the children to know how to care for their parents, and make time to pray together. School, career and daily life, no matter how busy they are, should not become an excuse for children not to be close to their parents. Children must know how to honor their parents, be blessed by God, and become graceful children. (Exodus 20:12 Honor your father and your mother, that you may live long in the land the LORD your God is giving you.)

II.Church

- Pray solemnly for the worship atmosphere of the church, and ask the Lord to grant the worshippers and the congregation a proper attitude in worship. In the gathering of saints, it is forbidden to play on the phone, chat or do other distracting matters, but worship God with reverence and fear in a way that pleases Him, and focus whole- heartedly on the Lord. (Ecclesiastes 5:1 (New Version) When you come to the house of God, be careful in your steps; it is better to listen than a fool to sacrifice, because they do not know what is evil. Do not speak rashly in the presence of God, and speak in haste, because God is in heaven and you are on earth, so let your words be few.)

- Pray for the teachers and students of the church, and ask the Lord to provide the teachers wisdom to guide the students, help them become enthusiastic in the truth and have a better understanding. Besides that, as a teacher must constantly gain better understanding of the biblical values, become an example for the students, and pass on positive influences. (Luke 2:46-47 (New Translation) After three days they found him (Jesus) in the temple courts, sitting among the teachers, listening to them and asking them questions. Everyone who heard him was amazed at his understanding and his answers.)

III.Nation

- Currently our country is facing the scandal of the LCS warship defense contract. Pray and ask the Lord to urge the relevant units to handle this incident in a transparent and honest manner, and let the case be handled professionally, so that our country can restore its international image.

<https://www.sinchew.com.my/20220816/lcs%e6%88%98%e6%96%97%e8%88%b0%e4%b8%91%e9%97%bb%e7%ac%ac%e4%b8%80%e6%8e%a7%ef%bc%81-3%e6%8e%a7%e7%8a%b6%e5%85%a8%e4%b8%8d%e8%ae%a4%e7%bd%aa-%e5%89%8d%e6%b5%b7%e5%86%9b%e9%a6%96%e9%95%bf50%e4%b8%87/>

- May the slogan of "Malaysian Family" be transformed into reality, in this multi-racial and cultural environment, all ethnic groups could live a harmonious life, and let Malaysia upkeep her image and develop good relationship with one another as a big family.

<https://www.youtube.com/watch?v=inyEcLwHn4E>

IV.World

- Pray for the collective sexual assault incident in South Africa, that the justice of the Lord will inspire the righteous hearts of the local people, awaken to this evil behavior, and condemn this kind of crime. At the same time, ask for the Lord's mercy to come to these government units to take good care of these sexually abused sisters, and at the same time, through the channels of education, we will continue to instill correct values to mitigate such crimes.

<https://www.youtube.com/watch?v=dc7u6nZCkMU>

- Serious torrential rain occurred in Seoul, South Korea last week, resulting in lots of casualties and severe property damage. This situation has also alert the society to pay attention to those "semi-basement" households. In the event of heavy down pour, it would also cause safety problems, which also lead to the economic situation of the disparity between the rich and the poor. May the Lord guide the Korean government and relevant authorities to deal with these issues wisely, and comfort those who lost their loved ones in the recent disaster.

<https://www.youtube.com/watch?v=LTAzSHPDpug>

Isakhar Pengawal Methodist 18-24/08/2022

Doa minggu ketiga Ogos

A. Keluarga

1. Berdoa untuk ibubapa yang beragama Kristian harus menjadi contoh baik bagi anak-anak mereka, mengajar anak mereka harus takut kepada TUHAN Allah, supaya taat kepada TUHAN. Pada zaman yang sibuk ini, ibubapa harus mengajar anak mereka dengan berkonsepkan hal yang rohani, bukan mengarahkan anak-anak ke arah duniawi dan membina nilai yang tidak berasaskan Firman TUHAN, tetapi membina nilai yang berdasarkan Al-Kitab untuk melihat dunia ini. (Amsal 1:7-8 Untuk memperoleh pengetahuan, pertamanya kamu mesti hormat dan takut kepada TUHAN. Orang bodoh tidak tahu menghargai hikmat dan tidak mahu belajar. Hai anakku, perhatikanlah kata-kata bapa dan ibumu.)

2. Berdoa untuk anak-anak harus memberi prihatin kepada ibubapa, meluangkan masa untuk mendekati ibubapa mereka. Akademik, kerja dan hidup seharian tidak harus menjadi alasan sibuk untuk tidak bersama dengan ibubapa, sebab anak-anak harus tahu menghormati ibubapa, diberkati oleh Allah, menjadi anak yang berbahagia. (Keluaran 20:12 Hormatilah bapa dan ibu kamu, supaya kamu panjang umur di tanah yang akan Aku berikan kepada kamu.)

B. Gereja

1. Berdoa untuk suasana dalam ibadah, mohon TUHAN membuka hati dan cara penyembahan yang benar terhadap semua pelayan dan jemaah. Persaudaraan orang kudus harus menghentikan bermain telefon semasa beribadah, tidak bercakap dan melakukan perkara yang menyebabkan hilang tumpuan. Semua orang harus menyembah dengan hormat dan takut kepada TUHAN Allah. (Pengkhutbah 5:1 Berfikirlah sebelum bercakap, dan janganlah terburu-buru berjanji kepada Allah. Allah di syurga, sedangkan kamu di bumi. Oleh itu, janganlah kata-kata apa-apa yang tidak perlu.)

2. Berdoa untuk para guru dan murid dalam gereja, mohon TUHAN memberi guru dengan ilmu dan kebijaksanaan untuk memimpin fikiran pelajar, supaya mereka ada niat ingin tahu kebenaran secara mendalam. Tambahan pula, sebagai seorang guru harus mendalami kebenaran, supaya boleh menjadi teladan yang baik bagi murid-nya agar mempengaruhi hidup mereka.

(Lukas 2:46-47 Pada hari ketiga mereka mendapati Yesus di dalam Rumah Tuhan. Dia sedang duduk mendengarkan guru-guru agama Yahudi dan mengajukan soalan. Semua orang yang mendengar Yesus hairan kerana jawapan-Nya bijak.)

C. Negara

1. Kisah skandal LCS menghadapi siasatan, mohon TUHAN menggerakkan pihak berkuasa dalam negara harus menyelesaikannya dengan telus dan adil, supaya isu ini dapat diselesaikan dengan baik agar imej negara dapat dipulihkan.

<https://www.sinchew.com.my/20220816/lcs%e6%88%98%e6%96%97%e8%88%b0%e4%b8%91%e9%97%bb%e7%ac%ac%e4%b8%80%e6%8e%a7%ef%bc%81-3%e6%8e%a7%e7%8a%b6%e5%85%a8%e4%b8%8d%e8%ae%a4%e7%bd%aa-%e5%89%8d%e6%b5%b7%e5%86%9b%e9%a6%96%e9%95%bf50%e4%b8%87/>

2. Mohon TUHAN membantu rakyat Malaysia hidup di bawah slogan “Keluarga Malaysia”, dalam masyarakat yang majmuk ini agar semua bangsa boleh hidup dengan aman dan damai, untuk membina imej dan hubungan Keluarga Malaysia.

<https://www.youtube.com/watch?v=inyEcLwHn4E>

D.Dunia

1. Berdoa untuk kes rogol secara berkelompok yang berlaku di Afrika Selatan, mohon TUHAN Allah memupuk hati penuh keadilan untuk menghentikan tindak laku yang jahat macam ini. Pada masa yang sama, mohon kasih karunia Allah bersama dengan pihak berkuasa, menjaga saudara-saudari yang telah dirogol, juga melalui pendidikan untuk mengajar ilmu yang betul, supaya masalah ini dapat dikurangkan.

<https://www.youtube.com/watch?v=dc7u6nZCkMU>

2. Seoul Korea menghadapi hujan lebat pada minggu lepas, hal ini menyebabkan ramai orang menghadapi bahaya dalam nyawa, juga kehilangan ekonomi. Isu ini telah menimbulkan tempat tinggal di bawah darat, sebab hujan lebat atau banjir telah membahayakan penduduk-penduduk seperti ini, juga menimbulkan jurang ekonomi yang serius. Mohon Tuhan memimpin kerajaan Korea dan pihak berkuasa ada kebijaksanaan untuk selesaikan masalah ini, juga membawa keselesaan kepada rakyat yang kehilangan ahli keluarga.

<https://www.youtube.com/watch?v=LTAzSHPDpug>